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PROTOKÓŁ Nr 9/2015 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 19 maja 2015 roku, godz. 1200 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski    
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek  - Członek Zarządu 
5. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur – Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
oraz 
Marian Oleszczuk – Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych przywitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o rozszerzenie 
porządku obrad o punkty: 
20a. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 Biura ds. Funduszy Europejskich w sprawie 
przystąpienia Powiatu Radomskiego w charakterze członka do Konsorcjum „Ponikowski 
Inkubator Przedsiębiorczości”. Na sesji będzie obecny dr Dziewulski, który odpowie na 
pytania dotyczące wejście powiatu do tego Konsorcjum.  
25. Informacja na temat zamiaru sprzedaży Gminie Iłża udziału nieruchomości stanowiącej 
własność powiatu radomskiego znajdującej się w Iłży przy ulicy Bodzentyńskiej 17 a będącej 
w użyczeniu SPZZOZ – Szpital w Iłży.   
 
Innych propozycji nie zgłoszono.  
 
Rozszerzony porządek obrad został przyjęty przez członków Zarządu jednogłośnie i 
przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr 8/2015 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Informacja na temat bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańców powiatu radomskiego. 
 
4. Informacja o działalności Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania 

o Niepełnosprawności w Radomiu. 
 
5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu radomskiego za okres I kwartału 

2015 roku.   
 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie  zwiększenia dochodów i wydatków w dziale 600 budżetu powiatu o kwotę 
2.100 złotych z przeznaczeniem na zakup ochronnych barier sprężystych wraz ze 
słupkami i akcesoriami do mocowania.  
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7. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie  zwiększenia dochodów i wydatków w dziale 600 budżetu powiatu o kwotę 
830.000 złotych z przeznaczeniem na przebudowę dróg: Jasieniec Iłżecki Górny – 
Maziarze – Jasieniec Iłżecki Dolny – Jasiniec Iłżecki Górny, Młodocin – Kowala, 
Radom – Dąbrówka Podłężna, Wierzbica – Modrzejowice.  

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie wydania opinii dotyczącej pozbawienia ul. Małcużyńskiego w Radomiu 
kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych.  

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie  wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i pozostałych środków 
trwałych stanowiących własność powiatu radomskiego będących w użytkowaniu 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie  zwiększenia dochodów i wydatków w dziale 600 budżetu powiatu o kwotę 
2.235.370 złotych z przeznaczeniem na przebudowę drogi Jedlińsk – Bartodzieje – 
Łukawa – Głowaczów.  

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zawarcia 

porozumienia na kształcenie w zawodzie mechanik motocyklowy.  
 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zmian w zakresie 

wydzielonego rachunku dochodów Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży oraz 
wydatków nimi finansowanych.  
 

13. Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2015 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu 
wydatków o 15.000 złotych w Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli 
w Radomiu z siedzibą w Iłży.  

 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powierzenia gminie Kowala zadań w zakresie kultury w 2015 roku. 
 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
w zakresie budowy drogi gminnej w miejscowości Zadobrze – Poświętne. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
w zakresie budowy drogi gminnej w miejscowości Poświętne. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 2.056 złotych w dziale 85218 
z przeznaczeniem na wypłatę dodatku emerytalnego. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 Wydziału Zdrowia i Spraw społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków o kwotę 71.162 złote z przeznaczeniem na zakup sprzętu 
medycznego dla Szpitala w Iłży.  
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19. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2015 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia wydatków w rozdziale 75020 o kwotę 110.000 złotych z przeznaczeniem 
na zakup samochodu osobowego dla Starostwa Powiatowego w Radomiu.  

 
20. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie 

zwiększenia wydatków w rozdziale 75020 o kwotę 38.733 złote z przeznaczeniem na 
realizację zadania pn.”Wykonanie klimatyzacji w budynkach Starostwa”.  

 
20a. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 Biura ds. Funduszy Europejskich w sprawie 

przystąpienia Powiatu Radomskiego w charakterze członka do Konsorcjum 
„Ponikowski Inkubator Przedsiębiorczości”.  

 
21. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2015 Biura ds. Funduszy Europejskich w sprawie 

przyznania środków w kwocie 10.000 zł  na poczet 6- miesięcznego wynagrodzenia, 
wypłacanego w 2015 r. w ramach umowy zlecenia osobie prawnej świadczącej usługę 
polegającą na prowadzeniu bieżących spraw Konsorcjum „Pionkowski Inkubator 
Przedsiębiorczości” (w związku z przystąpienia Powiatu Radomskiego w charakterze 
członka do ww. Konsorcjum).  

 
22. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2015 Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 85321 o kwotę 
35.700 złotych z przeznaczeniem na wypłaty nagród dla pracowników Zespołu. 

 
23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2015 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji 
rządowej. 

 
24. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków w dziale 600, rozdziale 60014 § 6050 o kwotę 
4.079.000 złotych oraz przeniesienia wydatków inwestycyjnych między zadaniami w 
dziale 600, rozdziale 60014 § 6050. 

 
25. Informacja na temat zamiaru sprzedaży Gminie Iłża udziału nieruchomości stanowiącej 

własność powiatu radomskiego znajdującej się w Iłży przy ulicy Bodzentyńskiej 17 
a będącej w użyczeniu SPZZOZ – Szpital w Iłży.   

 
26. Sprawy różne. 

 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 8/2015 
poprzedniego   posiedzenia Zarządu. 
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Informacja na temat bezpieczeństwa 
zdrowotnego mieszkańców powiatu radomskiego. 
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że w materiale znajdują się 
wszystkie informacje jakie udało się zebrać dotyczące zarówno Szpitala w Iłży, jak i w 
Pionkach jak również dotyczące Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że w materiale brakuje informacji na 
temat zorganizowania w powiecie Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej tj. nie ma 
informacji na temat podpisanej umowy i zakresu jej obowiązywania i miejscach 
świadczonych usług.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że materiał zostanie uzupełniony o te 
dane.  
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli powyższą informację z uwagą Starosty 
i skierowali ją pod obrady Rady.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Informacja o działalności 
Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Radomiu. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację o działalności Powiatowego Zespołu do 
Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Radomiu i skierował pod obrady Rady. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Informacja o przebiegu wykonania 
budżetu powiatu radomskiego za okres I kwartału 2015 roku.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że plan dochodów na koniec 
I kwartału wynosił 120.809,382,34 zł. i został zrealizowany w 27,3%, czyli w kwocie 
32.959.222,46 złotych. Wyższy wskaźnik realizacji dochodów wynika z tego, że w I kwartale 
jest obowiązek wypłaty dodatkowego wynagrodzenia rocznego. Zatem te jednostki, które są 
finansowane z dotacji od Wojewody otrzymały środki na wypłatę tego wynagrodzenia. Poza 
tym wpłynęły wyższe dochody na realizację projektów unijnych niż wskaźnik upływu czasu 
z uwagi na to, że niektóre projekty kończą swoją realizację w I półroczu.  
 Plan wydatków budżetowych na koniec I kwartału wynosił 123.993.680, 74 zł. i został 
zrealizowany w 22,2%  tj. w kwocie 27.517.722,06 zł. Wydatki są zrealizowane w wysokości 
niższej niż wskaźnik upływu czasu, ponieważ większość zadań inwestycyjnych nie została 
rozpoczęta. Ale i tak jest wysoki wskaźnik realizacji, co powiązane jest z wypłatą 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego. Per saldo dochody w I kwartale wzrosły o kwotę 
1.168.031 złotych natomiast wydatki zwiększyły się per saldo o 1.290.330 złotych.  
 Realizacja budżetu przebiega prawidłowo. Jedynie co należy zauważyć, to nie są 
zgodnie z upływem wskaźnika czasu zrealizowane dochody z udziału w podatku od osób 
fizycznych. Jest niższa realizacja na koniec I kwartału o 500.000 złotych. Może to być 
powiązane z wypłatą odliczeń od podatku dochodowego od osób fizycznych.     
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  zapytał o pełną kwotę z udziału w podatku od osób 
fizycznych oraz czy to jest prawidłowe, że w I kwartale wpływy z tego tytułu są niższe, czy 
też jest to jakiś ewenement.  
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że w budżecie mamy założone 
17.396.508 złotych a realizacja na koniec I kwartału wynosi 3.841.981 złotych a powinna być 
4.349.000 złotych. Dodała, że wyjątkowo w tym roku Ministerstwo Finansów oszacowało 
wysoki udział w tych podatkach i nasz powiat dostał ponad 17 mln złotych. W stosunku do 
zeszłego roku jest wzrost o 1,2 mln złotych. I kwartał nie może być wymierny z uwagi na 
zwroty, dopiero po II kwartale będzie wiadomo, czy ta tendencja się utrzymuje, czy nie. 
W poprzednich latach też było podobnie tj. w I kwartale dochody były niższe.    
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli informację o przebiegu wykonania budżetu 
powiatu radomskiego za okres I kwartału 2015 roku.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie  zwiększenia dochodów 
i wydatków w dziale 600 budżetu powiatu o kwotę 2.100 złotych z przeznaczeniem na zakup 
ochronnych barier sprężystych wraz ze słupkami i akcesoriami do mocowania.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu w rozdziale 60014 
o 2.100 z przeznaczeniem na zakup ochronnych barier sprężystych wraz ze słupkami 
i akcesoriami do mocowania. Środki te pochodzą od ubezpieczyciela PZU SA Radom.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
             

Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie  zwiększenia dochodów 
i wydatków w dziale 600 budżetu powiatu o kwotę 830.000 złotych z przeznaczeniem na 
przebudowę dróg: Jasieniec Iłżecki Górny – Maziarze – Jasieniec Iłżecki Dolny – Jasiniec 
Ił żecki Górny, Młodocin – Kowala, Radom – Dąbrówka Podłężna, Wierzbica – 
Modrzejowice.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 830.000 
złotych w rozdziale 60014. Środki te powiat otrzymał z gmin Iłża, Kowala, Zakrzew 
i Wierzbica z przeznaczeniem na n/w zadania inwestycyjne: 

• Jasieniec Iłżecki Górny – Maziarze – Jasieniec Iłżecki Dolny – Jasieniec Iłżecki 
Górny – przebudowa drogi (I etap)” -  200.000 złotych, 

• Młodocin – Kowala - przebudowa drogi (II etap) Gmina Kowala” -  380.000 zł. 
• Radom-Dąbrówka Podłężna - przebudowa drogi (V etap) Gmina Zakrzew” – 100.000 

złotych 
• Wierzbica – Modrzejowice – przebudowa drogi (IV etap) Gmina Wierzbica”  – 

150.000 złotych. 

Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wydania opinii dotyczącej 
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pozbawienia ul. Małcużyńskiego w Radomiu kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia jej 
do kategorii dróg gminnych.  
 
Wniosek dotyczył wydania opinii w sprawie pozbawienia ul. Małcużyńskiego w Radomiu 
kategorii drogi powiatowej oraz zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. Zgodnie z ustawą 
o drogach publicznych zaliczenie danej drogi do kategorii dróg gminnych następuje w drodze 
uchwały rady gminy  po zasięgnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. 
Ulica Małcużyńskiego w Radomiu leży w ciągu drogi powiatowej relacji Wolanów-
Kończyce, która przebiega przez dwa powiaty: ziemski (gmina Wolanów i Kowala) oraz 
grodzki (m. Radom). Swój przebieg rozpoczyna w m. Wolanów przy skrzyżowaniu z drogą 
wojewódzką nr 733 i krajową nr 12, następnie biegnie przez m. Franciszków, Podkońce i 
Kończyce i kończy swój przebieg na ul. Małcużyńskiego w Radomiu przy drodze krajowej nr 
7. Stanowi ciąg komunikacyjny pomiędzy drogą krajową nr 12 w Wolanowie a drogą krajową 
nr 7 w Radomiu. 
Przekwalifikowanie odcinka drogi powiatowej na terenie miasta Radom na drogę gminną, 
spowoduje brak ciągłości drogi powiatowej gdyż kończyłaby się  na skrzyżowaniu z drogą 
gminną. 
Przedstawione w piśmie Miejskiego Zarządu Dróg i Komunikacji uzasadnienie, że planowane 
włączenie drogi powiatowej do drogi krajowej nr 7 będzie odbywać się nowo wybudowanym 
śladem na terenie gminy Kowala nie ma potwierdzenia w załączniku graficznym oraz brak 
jest uzgodnienia jej przebiegu z Gminą Kowala.  
Droga gminna na odcinku przez m. Kol. Kończyce (od drogi krajowej nr 7) przebiega przez 
teren zwartej zabudowy mieszkalnej gdzie zlokalizowana jest szkoła i nie spełnia parametrów 
wymaganych dla dróg powiatowych. 
W związku z powyższym PZDP proponuje wydać negatywną opinię w sprawie zmiany 
kategorii drogi powiatowej nr 5343W ul. Małcużyńskiego na terenie m. Radom na drogę 
gminną. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Wydał 
negatywną opinię w sprawie pozbawienia ul. Małcużyńskiego w Radomiu kategorii drogi 
powiatowej oraz zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. – uchwała Nr 46/2015 w 
sprawie opinii dotyczącej pozbawienia ul. Małcużyńskiego w Radomiu kategorii drogi 
powiatowej oraz zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. Stanowi załącznik Nr 2 do 
protokołu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środków trwałych i pozostałych środków trwałych stanowiących własność 
powiatu radomskiego będących w użytkowaniu Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w 
Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i pozostałych środków 
trwałych stanowiących własność powiatu radomskiego będących w użytkowaniu 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu. Likwidacja dotyczyłaby takich 
przedmiotów jak telefony, telefaksy, kalkulatora, kosy spalinowej odkurzacza, niszczarki, 
urządzenia Photosmart. Przedmioty te zostały zużyte i nie nadają się do dalszego 
użytkowania. Naprawa jest nieopłacalna. Do likwidacji poprzez sprzedaż w drodze przetargu 
lub złomowanie w razie braku zainteresowania nabyciem, jest samochód Daweoo Lanos z 
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1999 roku z przebiegiem 413.000 km. Samochód ten do końca grudnia 2014 roku 
wykorzystywany był służbowo przez Kierownika Obwodu Drogowego w Radomiu. Koszty 
eksploatacji tego samochodu z roku na rok wzrastają, a w latach 2013-2014 wyniosły 
28.910,08 zł. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 47/2015 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidacj ę środków trwałych i pozostałych środków trwałych stanowiących własność 
powiatu radomskiego będących w użytkowaniu Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie  zwiększenia dochodów i 
wydatków w dziale 600 budżetu powiatu o kwotę 2.235.370 złotych z przeznaczeniem na 
przebudowę drogi Jedlińsk – Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 2.235.370 
złotych z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „ 3515W Jedlińsk – Bartodzieje – 
Łukawa – Głowaczów - przebudowa drogi (III etap) - Gmina Jastrzębia i Jedlińsk”. Środki te 
stanowią dotację celową pochodzącą z budżetu państwa na realizację w/w zadania w ramach  
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  
 

Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że jest już po przetargu na realizację 
tego zadania. Zadanie poszło w przetargu taniej o około 600.000 złotych. Zatem, trzeba mieć 
świadomość, że z tej kwoty którą teraz przyjmujemy do budżetu będziemy musieli oddać 
połowę do Wojewody.    
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek.  

 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie zawarcia porozumienia na kształcenie w zawodzie mechanik 
motocyklowy.  
 
Wniosek dotyczył zawarcia porozumienia na kształcenie w zawodzie mechanik motocyklowy 
w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chwałowicach.  
Propozycję uruchomienia nowego kierunku kształcenia pozytywnie zaopiniowały: 

• Rada Pedagogiczna Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Chwałowicach, 

• Wojewódzka Rada Rynku Pracy Województwa Mazowieckiego, 
• Powiatowa Rada Rynku Pracy w Radomiu 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 48/2015 w sprawie zawarcia 
porozumienia na kształcenie w zawodzie mechanik motocyklowy. Stanowi ona załącznik 
Nr 4 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie zmian w zakresie wydzielonego rachunku dochodów Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych w Iłży oraz wydatków nimi finansowanych.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu dochodów i wydatków w Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Iłży na wydzielonym rachunku dochodów o kwotę 15 000 złotych. 
Wpływy pochodzić będą z wpłat uczestników na kursach spawania. Przewiduje się większą 
liczbę chętnych do przeszkolenia na kursach spawania, aniżeli zakładano w planie na 2015 
rok. Wraz ze zwiększeniem liczby kursantów wzrosną wydatki na wynagrodzenia dla 
zleceniobiorców prowadzących kursy spawania i dla egzaminatora, składki na ubezpieczenia 
społeczne od wynagrodzeń, zakup materiałów niezbędnych do przeprowadzenia kursu 
spawania, zakup urządzeń do spawania typu TIG, wydatki za wystawienie świadectw i 
książeczek spawacza przez Instytut Spawalnictwa w Gliwicach oraz wydatki za dzierżawę 
butli na gazy techniczne.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 13/2015 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia planu wydatków o 15.000 złotych w 
Międzypowiatowym Ośrodku Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia planu wydatków w Międzypowiatowym Ośrodku 
Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w Iłży o kwotę 15.000 złotych z 
przeznaczeniem na renowację elewacji kompleksu budynków MODN w Radomiu z siedzibą 
w Iłży, albowiem w trakcie prowadzenia robót okazało się, że od strony północnej i 
zachodniej budynek główny i przyległe są bardzo brudne i wymagają większych nakładów 
pracy. Ze wstępnego kosztorysu wynika, że zabraknie 15.000 złotych na sfinansowanie 
remontu. 
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek. Środki pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powierzenia gminie Kowala zadań w 
zakresie kultury w 2015 roku. 
 
Wniosek dotyczył powierzenia Gminie Kowala organizacji Powiatowo – Gminnych Dożynek.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 
gminie Kowala zadań w zakresie kultury w 2015 roku i skierował ją pod obrady Rady.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w zakresie budowy drogi gminnej w 
miejscowości Zadobrze – Poświętne. 
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Wniosek dotyczył zezwolenia na realizację inwestycji drogowej w zakresie budowy drogi 
gminnej w miejscowości Zadobrze – Poświętne, o łącznej długości 492 mb na terenie Gminy 
Pionki. Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek przedłożony przez Wójta Gminy Pionki, nie wnosząc 
żadnych uwag zaopiniował go pozytywnie.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 49/2015 w sprawie opinii wniosku 
o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w zakresie budowy 
drogi gminnej w miejscowości Zadobrze – Poświętne, o łącznej długości 492 mb na 
terenie Gminy Pionki. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2015 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji 
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w zakresie budowy drogi gminnej 
w miejscowości Poświętne. 
 
Wniosek dotyczył zezwolenia na realizację inwestycji drogowej w zakresie budowy drogi 
gminnej w miejscowości Poświętne, o łącznej długości 925 mb na terenie Gminy Pionki. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował wniosek przedłożony przez Wójta Gminy Pionki, nie wnosząc 
żadnych uwag zaopiniował go pozytywnie.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 50/2015 w sprawie opinii wniosku 
o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej w zakresie budowy 
drogi gminnej w miejscowości Poświętne, o łącznej długości 935 mb na terenie Gminy 
Pionki. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków 
o kwotę 2.056 złotych w dziale 85218 z przeznaczeniem na wypłatę dodatku emerytalnego. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o kwotę 2.056 zł. w Powiatowym Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu w rozdziale 85218 z przeznaczeniem na wypłatę dodatku emerytalnego 
dla pracownicy PCPR, która zamierza w miesiącu listopadzie odejść na emeryturę.  
Zgodnie z Regulaminem Wynagradzania Pracowników zatrudnionych w Powiatowym 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu, pracownicy tej od miesiąca maja bieżącego roku 
będzie przysługiwał dodatek emerytalny w wysokości 300 zł  miesięcznie. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd powiatu pozytywnie jednogłośnie zaopiniował przedmiotowy wniosek. Środki na ten 
cel będą pochodzić z wolnych środków na rachunku powiatu  
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Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2015 
Wydziału Zdrowia i Spraw społecznych w sprawie zwiększenia wydatków o kwotę 71.162 
złote z przeznaczeniem na zakup sprzętu medycznego dla Szpitala w Iłży.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w budżecie powiatu o kwotę 71.162 zł. 
z przeznaczeniem na zakup n/w sprzętu medycznego dla SPZZOZ – Szpital w Iłży: 

• aparatu EKG z funkcją cyfrową i wózkiem jezdnym – 2 szt. – 35.360 zł. 
• holtera RR – 5.746 zł. 
• holtera EKG - 30.056 zł. 

Zakup cyfrowych aparatów EKG umożliwi zintegrowanie ich z elektronicznym systemem 
gromadzenia i przetwarzania danych medycznych pacjentów. Natomiast zakup holtera RR 
oraz holtera EKG jest niezbędny z uwagi na to, że obecnie posiadany przez SPZZOZ – 
Szpital w Iłży sprzęt tego typu jest już wyeksploatowany i wymaga wymiany na nowy.     
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2015 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 75020 o 
kwotę 110.000 złotych z przeznaczeniem na zakup samochodu osobowego dla Starostwa 
Powiatowego w Radomiu.  
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o kwotę 110.000 zł w rozdziale 75020 
z przeznaczeniem na wprowadzenie nowego zadania pn. „Zakup samochodu osobowego dla 
Starostwa Powiatowego w Radomiu”. 
Obecnie Starostwo Powiatowe w Radomiu posiada dwa samochody osobowe, jeden z 2003 
roku a drugi z 2005 roku.  
Są to samochody kilkunastoletnie, wyeksploatowane i przestarzałe technicznie. Wartość 
rynkowa każdego z samochodów wynosi około 10 tysięcy złotych. Należy liczyć się z tym, że 
wydatki na naprawy i wymiany zużytych części będą rosły i stanowić będą coraz większy 
udział w wartości samochodu, a nawet go przewyższać. 
Od roku 2012 do miesiąca kwietnia br. koszty napraw, zakupu części oraz przeglądów 
samochodów, bez wydatków na zakup paliwa, wyniosły 39 940,16 zł. 
Zakup nowego samochodu osobowego dla Starostwa Powiatowego w Radomiu skutkować 
będzie obniżeniem względnych kosztów eksploatacji użytkowanych pojazdów oraz zwiększy 
poziom bezpieczeństwa i komfort pracy kierowców oraz przewożonych osób.  
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu.  
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2015 
Wydziału Organizacji i Nadzoru w sprawie zwiększenia wydatków w rozdziale 75020 o 
kwotę 38.733 złote z przeznaczeniem na realizację zadania pn.”Wykonanie klimatyzacji w 
budynkach Starostwa”.  
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Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o kwotę 38 733 zł w rozdziale 75020 na zadaniu 
pn. „Wykonanie klimatyzacji w budynkach Starostwa”. 
W budżecie powiatu na rok 2015 na realizację tego zadania zaplanowano kwotę 50 000 zł. W 
dniu 11 maja zawarto umowę na kwotę 35 608,50 zł, której przedmiotem jest wykonanie 
klimatyzacji w korytarzu Wydziału Komunikacji oraz w pokojach Wydziału Budownictwa i 
Architektury oraz Radców Prawnych w budynku przy ul. Domagalskiego 7. Pozostaje do 
wykorzystania kwota 14 391,5 zł. 
Zwiększenie środków o 38.733 złote pozwoli na wykonanie klimatyzacji w dwóch 
pomieszczeniach archiwum zakładowego w budynku B przy ul. Domagalskiego 7 (koszt 
około 30 000 zł) oraz w czterech pomieszczeniach Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 
i Nieruchomości w budynku przy ul. Granicznej 24, w których przechowywane i wydawane 
są mapy (koszt około 23 124 zł). 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20a - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2015 Biura ds. 
Funduszy Europejskich w sprawie przystąpienia Powiatu Radomskiego w charakterze 
członka do Konsorcjum „Ponikowski Inkubator Przedsiębiorczości”.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że w skład Konsorcjum wchodzi 
kilka firm, które następnie przekształci się w spółkę prawa handlowego. Ale póki co mowa 
jest o tym, abyśmy byli członkami tego Konsorcjum. Będzie ono funkcjonowało około pół 
roku. Teraz decydujemy o wejściu do Konsorcjum, później będziemy mogli wejść bądź nie do 
spółki. Decyzja o przystąpieniu do Konsorcjum mogłaby być decyzją Zarządu, ale jego 
zdaniem powinna o tym zdecydować Rada Powiatu, ażeby radni byli świadomi, że taka 
decyzja zapada. Poza tym będą mogli wypytać o szczegóły dra Dziewulskiego, który będzie 
obecny na sesji. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur dodała, że na sesji czerwcowej w 2004 roku Rada 
Powiatu przy 23 głosach za, 0 – przeciwnych i 1 – wstrzymującym się przegłosowała 
podpisanie listu intencyjnego w sprawie nawiązania współpracy pomiędzy stronami 
dotyczącej zagospodarowania obszaru położonego w przemysłowej części miasta Pionki.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przystąpienia Powiatu Radomskiego w charakterze członka do Konsorcjum 
„Pionkowski Inkubator Przedsiębiorczości” i skierował go pod obrady Rady.    
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2015 
Biura ds. Funduszy Europejskich w sprawie przyznania środków w kwocie 10.000 zł  na 
poczet 6- miesięcznego wynagrodzenia, wypłacanego w 2015 r. w ramach umowy zlecenia 
osobie prawnej świadczącej usługę polegającą na prowadzeniu bieżących spraw 
Konsorcjum „Pionkowski Inkubator Przedsiębiorczości” (w związku z przystąpienia 
Powiatu Radomskiego w charakterze członka do ww. Konsorcjum).  
 
Wniosek dotyczył przyznania środków w kwocie 10.000 zł. na poczet 6-miesięcznego 
wynagrodzenia, wypłacanego w 2015 r. w ramach umowy zlecenia osobie prawnej 



12 
 

świadczącej usługę polegającą na prowadzeniu bieżących spraw Konsorcjum „Pionkowski 
Inkubator Przedsiębiorczości” (w związku z przystąpieniem Powiatu Radomskiego w 
charakterze członka do ww. Konsorcjum). Jest to konsekwencja przyjętego wniosku z 
poprzedniego punktu.  

 

Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2015 
Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w sprawie zwiększenia 
wydatków w rozdziale 85321 o kwotę 35.700 złotych z przeznaczeniem na wypłaty nagród 
dla pracowników Zespołu. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków o kwotę 35.700 złotych dla Powiatowego Zespołu 
ds. Orzekania o Niepełnosprawności z przeznaczeniem na wypłaty nagród dla pracowników 
Zespołu, których wynagrodzenia plasują się na bardzo niskim poziomie, co jest konsekwencją 
zamrożenia płac w administracji rządowej. Ponadto wzrasta zakres obowiązków 
pracowników Zespołu, w związku przejęciem obowiązku wydawania kart parkingowych od 
2014 r. jak również rośnie ilość wydawanych orzeczeń o niepełnosprawności. Za pierwsze 
dwa miesiące 2015 r. wydano o 30% więcej orzeczeń niż w analogicznym okresie roku 
ubiegłego. 
 
Pytań i uwag nie było.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel 
pochodzić będą z wolnych środków na rachunku powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

• 60095 – pozostała działalność, gdzie przenosi się wydatki między paragrafami 
w łącznej wysokości 3.200 złotych na opłacenie składki na Państwowy Fundusz 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – 1.000 złotych, w związku z jej wzrostem 
oraz na opłatę za odprowadzenie wód opadowych do kanalizacji deszczowej 
z powierzchni dróg powiatowych na terenie Gminy Iłża i wypis z operatu ewidencji 
gruntów -2.200 złotych. 
 

• 75011 – urzędy wojewódzkie, gdzie zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 38,09 
złotych. Dochody pochodzą z tytułu zwrotu zaliczki przez komornika sądowego 
w związku z prowadzonym postępowaniem egzekucyjnym należności Skarbu Państwa 
i przeznaczone są na zwrot dotacji dla Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 
w Warszawie, 
 

• w  rozdziałach: 80102 – szkoły podstawowe specjalne, 80111 – gimnazja specjalne, 
80120 – licea ogólnokształcące, 80130 – szkoły zawodowe, 80134 – szkoły zawodowe 
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specjalne, 80140 – centra kształcenia ustawicznego i praktycznego oraz ośrodki 
dokształcania zawodowego i 80146 – dokształcanie i doskonalenie nauczycieli 
przenosi się wydatki między paragrafami w ramach wynagrodzeń ze stosunku pracy 
w obrębie działu w granicach określonego w budżecie limitu na wynagrodzenia tj. 
z oszczędności w §4040 - dodatkowe wynagrodzenie roczne w łącznej kwocie 47.918 
złotych na niedobory w §4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników, 
 

• w rozdziale 85203 – ośrodki wsparcia przenosi się wydatki między paragrafami 
z oszczędności w §4220 – zakup środków żywności w kwocie 7.000 złotych na: 
§4210 – zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 5.000 złotych i §4270 – zakup 
usług remontowych w kwocie 2.000 złotych, z przeznaczeniem na zakup mebli 
ogrodowych i materiałów do pracowni terapeutycznych oraz na remont samochodu, 
 

• w rozdziale 85321 – zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności zwiększa się 
dochody w §2110 o kwotę 24.000 złotych, a zmniejsza w §2320 z powiatu 
przysuskiego o kwotę 500 złotych poza tym zwiększa się na wydatki  - wynagrodzenia 
bezosobowe (umowy zlecenia dla lekarzy orzeczników) o kwotę 23.500 złotych. 
Ponadto w w/w rozdziale zwiększa się dochody i wydatki w §2910 o kwotę 834,39 
złotych. Dochody pochodzą ze zwrotu nadpłaconych wynagrodzeń, składek na 
ubezpieczenia społeczne, zdrowotne i Fundusz Pracy i przeznaczone są na zwrot 
dotacji dla Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie, 
 

• w rozdziałach: 85404 – wczesne wspomaganie rozwoju dziecka, 85406 – poradnie 
psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne, 85420 – młodzieżowe 
ośrodki wychowawcze i 85446 – dokształcanie i doskonalenie nauczycieli przenosi się 
wydatki między paragrafami w ramach wynagrodzeń ze stosunku pracy w obrębie 
działu w granicach określonego w budżecie limitu na wynagrodzenia. Oszczędności 
w §4040 - dodatkowe wynagrodzenie roczne w kwocie 14.237 złotych przenosi się na 
§4010 – wynagrodzenia osobowe pracowników na sfinansowanie występujących 
niedoborów. Ponadto w rozdziałach 85406 i 85446 dokonuje się przeniesień 
wydatków rzeczowych między paragrafami (§§4210, 4240, 4300, 4700) w łącznej 
kwocie 4.400 złotych. 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 51/2015 w sprawie 
zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2015 rok i planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2015 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększeniu wydatków w 
dziale 600, rozdziale 60014 § 6050 o kwotę 4.079.000 złotych oraz przeniesienia wydatków 
inwestycyjnych między zadaniami w dziale 600, rozdziale 60014 § 6050. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia wydatków w Powiatowym Zarządzie Dróg Publicznych w 
rozdziale 60014 § 6050 o kwotę 4.079.000 złotych oraz przeniesienia wydatków 
inwestycyjnych między zadaniami w dziale 600, rozdziale 60014. 
Środki w wysokości 4.079.000 złotych proponuje się przeznaczyć na następujące zadania 
drogowe: 

• przebudowę drogi Brzóza-Przejazd do drogi 737 (III etap) Gmina Pionki – 625.000zł.  
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• przebudowę drogi powiatowej Przytyk-Wawrzyszów (X etap) - Gmina Przytyk – 
109.000 zł.  

• przebudowę drogi Młodocin-Kowala (II etap) Gmina Kowala – 650.000 zł.  
• przebudowę drogi Mniszek – Łaziska – Orońsko (III etap) Gmina Wolanów – 

465.000zł.  
W/w zadania inwestycyjne ujęte zostały w budżecie do wykonania w 2015 rok. Jest to  
kontynuacja prac rozpoczętych w latach poprzednich. Zwiększając na nie środki, zwiększony 
zostanie zakres robót, co przyczyni się do wcześniejszej ich przebudowy. Poza tym im 
większy zakres robót tym niższe koszty. 
 

• przebudowę drogi Kiedrzyn – Małęczyn  do drogi krajowej Nr 9 od skrzyżowania  z 
drogą gminną (I etap) – 420.000 złotych, 

• przebudowę drogi Jasieniec Iłżecki Górny – Maziarze – Jasieniec Iłżecki Dolny – 
Jasieniec Iłżecki Górny – 250.000 złotych  

Realizacja w/w zadań rozpoczyna się w roku 2015. Proponuje się zwiększyć środki na nie w 
celu sensownego wykonania zakresu prac. 
  

• przebudowę drogi Brzóza – Radom (II i III etap)  Gmina Jastrzębia – 900.000 złotych. 
Zadanie to nie było planowane w budżecie na 2015 rok, jednak ze względu na duże 
natężenie ruchu na tej drodze oraz pogarszający się jej stan techniczny – 
niebezpieczne koleiny zagrażające bezpieczeństwu ruchu drogowego – konieczne jest 
zabezpieczenie środków na wykonanie kolejnego etapu przebudowy. 
 

• opracowanie koncepcji budowy ścieżek rowerowych w Powiecie Radomskim oraz I 
etap opracowania dokumentacji projektowych – 400.000 złotych.  Władze Mazowsza 
realizują obecnie pilotażowy projekt pn. „Puszczyk”, który zakłada powstanie ścieżek 
rowerowych wśród atrakcji regionu radomskiego. Ma powstać także niewielka 
infrastruktura tj. parkingi dla rowerów, toalety czy miejsca na grilla. Trasom 
rowerowym mają towarzyszyć również ścieżki historyczno-przyrodnicze. W związku 
z powyższym niezbędne jest przygotowanie odpowiedniej koncepcji budowy ścieżek 
rowerowych w powiecie radomskim, która pozwoli na wybór dróg powiatowych oraz 
zlecenie opracowania dokumentacji projektowej na budowę tej infrastruktury.  
 

• poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego w rejonie skrzyżowania dróg powiatowych 
Młódnice – Jarosławice – Cerekiew – Radom i  Jaszowice – Wacławów – Sławno – 
opracowanie dokumentacji projektowej i przebudowa- 260.000 zł. Projekt i 
przebudowa będą uwzględniać poprawę bezpieczeństwa w rejonie skrzyżowania dróg 
powiatowych ze szczególnym uwzględnieniem bezpiecznych rozwiązań dla ruchu 
pieszego tj. budowa chodnika, budowa zatok postojowych, budowa peronu 
autobusowego, wykonanie krytych rowów odwadniających oraz oznakowania 
pionowego i poziomego.  

 
Wniosek dotyczył również przeniesienie wydatków inwestycyjnych między zadaniami 
polegających na : 

zmniejszeniu wydatków na n/w zadaniach: 
- Jaszowice – Wacławów – Sławno - przebudowa drogi (I etap) – 350.000 zł  
- Taczówek – Taczów – Milejowice - przebudowa drogi, budowa chodnika - Gmina 

Zakrzew – 41.000 zł  
- Radom – Dąbrówka Podłężna - przebudowa drogi (V etap) Gmina Zakrzew – 700.000 

zł  
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- Jedlińsk – Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów - przebudowa drogi (III etap) - Gmina 
Jastrzębia i Jedlińsk – 200.000 zł  

 
 a zwiększeniu wydatków na n/w zadaniach: 
- Przytyk-Wawrzyszów - przebudowa drogi powiatowej (X etap) - Gmina Przytyk – 

171.000 zł 
- Makowiec-Rawica - przebudowa drogi (IV etap) – 200.000 zł  
- Wierzbica-Modrzejowice - przebudowa drogi (IV etap) Gmina Wierzbica – 570.000 zł  
- Brzóza-Radom - przebudowa drogi (II i III etap) Gmina Jastrzębia - 350.000 zł 

Wskazane powyżej przeniesienia między zadaniami inwestycyjnymi wynikają 
z przeprowadzonych procedur przetargowych i powstałych z tego tytułu oszczędności oraz z 
faktu, że zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3508W Radom-Dąbrówka Podłężna” 
nie otrzymało dofinansowania w ramach NPPDL. Dlatego nie ma potrzeby zabezpieczenia na 
tym zadaniu wymaganego wkładu własnego powiatu w wysokości 50% wartości zadania. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że zostały wybrane do 
dofinansowania przede wszystkim te zadania drogowe, które są realizowane w tym roku oraz 
mają możliwość poszerzenia zakresu. I to były podstawowe przesłanki. Wszystkie odcinki, 
które będzie omawiać zostały poprzedzone analizą, że jeśli zwiększamy zakres robót to o taki 
odcinek, który jest logicznym odcinkiem i nie skończy się na zakręcie, czy jakiejś krzyżówce, 
czy w jakimś innym niebezpiecznym miejscu. 

I tak droga Brzóza – Przejazd jest skrótem do Warszawy z Pionek. Zadanie budowane 
jest już kolejny rok. Łącznie na to zadanie będzie przeznaczone 825.000 złotych.  
Droga Przytyk – Wawrzyszów łączy dwie duże drogi. Proponuje się zwiększenie o 109.000 
złotych. Łącznie na to zadanie będzie 860.000 złotych. Do zakończenie budowy tej drogi 
zostanie odcinek około 1 km. Droga ta łączy drogę krajową z wojewódzką.  
Droga Młodocin – Kowala. Proponuje się zwiększenie o 650.000 złotych. Łącznie będzie to 
kwota 1.410.000 złotych.   
Przebudowa drogi Mniszek – Łaziska – Orońsko. W zeszłym roku był budowany jeden 
odcinek. W tym roku jest planowany odcinek na kwotę 620.000 złotych. Dodanie 465.000 
złotych spowoduje, że cała droga zostanie zrobiona tj. od Mniszka do granicy z powiatem 
szydłowieckim.   
To są zadania, na które proponowana jest kwota 1.849.000 złotych. 

Następne zadania proponuje się dofinansować na łączną kwotę 670.000 złotych. 
Droga Kiedrzyn – Małęczyn do drogi krajowej Nr 9 w gminie Gózd. Jest propozycja, aby na 
to zdanie poszła kwota 420.000 złotych. Łącznie byłoby 900.000 złotych.  
Do zadania realizowanego w gminie Iłża proponuje się dołożyć 250.000 złotych. Łącznie na 
tym zadaniu będzie 750.000 złotych.  

Następnie kwota 1.560.000 złotych zostanie przeznaczona na przebudowę drogi 
Brzóza – Radom, droga ta stanowi skrót do Warszawy. Większość tej drogi była wybudowana 
w 2010 roku ze „schetynówki.” W zeszłym roku budowaliśmy pewien odcinek, ale zadanie 
nie zostało skończone. Weszło do wydatków niewygasających. Do połowy tego roku jeden z 
tych odcinków zostanie wykonany. Teraz proponuje się wprowadzenie dalszego odcinka 
drogi i przeznaczenie kolejnych pieniędzy 900.000 złotych. W sumie na to zadanie będzie 
kwota 1.250.000 złotych, gdyż część tej kwoty będzie kwotą przeznaczoną na ten poprzedni 
etap, ponieważ w trakcie budowy okazało się, że są torfy, czy glina.   

Proponuje się wprowadzenie nowego zadania, opracowanie koncepcji budowy ścieżek 
rowerowych w powiecie radomskim oraz I etap opracowania dokumentacji projektowej. Ze 
względu na bardzo duży ruch na niektórych drogach prowadzących do ośrodków 
turystycznych oraz na to, że jest bardzo dużo wypadków, jest duża presja mieszkańców 
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powiatu na budowę chodników. Oczywiście do chodników nikt nie dołoży nam pieniędzy, 
takich programów nie ma, chyba że w ramach schetynówek gdzie są elementy 
bezpieczeństwa. Ale ostatnio pojawiły się możliwości pozyskania środków pomocowych. 
Było spotkanie w Radomiu zorganizowane przez Marszałka Ruszczyka, gdzie mówili o 
programie o nazwie Puszczyk, który będzie programem pomocowym na budowę ścieżek 
rowerowych prowadzących do miejsc atrakcyjnych i turystycznych. Byłby udział pieniędzy 
rządowych, udział pieniędzy Województwa Mazowieckiego i ewentualnie my jako 
inwestorzy oraz samorządy gminne. Koncepcja ma pokazać te miejsca, które są atrakcyjne dla 
ruchu rowerowego, będzie to poprzedzone pewnymi badaniami natężenia ruchu 
samochodowego i rowerowego. Jeśli już zostanie wskazana droga to jaka byłaby mniej więcej 
technologia wykonania takiej ścieżki tj. czy w pasie drogowym, czy poza pasem drogowym. 
Jeśli w pasie drogowym to czy jest tam miejsce, jeśli nie ma miejsca to co trzeba zrobić, czy 
na poboczu czy zasypać rów. Poza tym będzie wskazany szacunkowy koszt  budowy takiej 
ścieżki. I to będzie efektem koncepcji.  
 Po wykonaniu tej koncepcji można byłoby zlecić wykonanie dokumentacji 
technicznej, która zakończyłaby się pozwoleniem na budowę i bardzo szczegółowymi 
rozwiązaniami technicznymi. Mamy nadzieję, że w tym roku dałoby się zrobić.  
 Proponuje się również zmniejszenie wydatków na niektórych zadaniach drogowych. 
Jest propozycja, aby zmniejszyć przeznaczenie środków na budowę drogi Radom – Dąbrówka 
Podłężna, ponieważ droga ta nie weszła do schetynówki. Założona była kwota 1.700.000 
złotych, aby skończyć tę drogę. Również wtedy mówili o tym, że gdyby ta schetynówka nie 
wyszła to nastąpi rewizja wydatków na tę drogę.  
Drugim zadaniem jest propozycja, żeby w tym roku kosztem przesunięcia inwestycji I etap-u 
przebudowy drogi Jaszowice – Wacławów – Sławno zrealizować zadanie poprawa 
bezpieczeństwa w m. Jaszowice. Droga ta jest w złym stanie technicznym, ale może jeszcze 
poczekać, ponieważ jest dla niej alternatywa w postaci dłuższego objazdu przez m. Golędzin.  

W zamian za to zostanie wprowadzone nowe zadanie poprawa bezpieczeństwa ruchu 
drogowego w rejonie skrzyżowania dróg powiatowych Młódnice – Jarosławice -  Cerekiew, 
jest to droga prowadząca bezpośrednio do Domaniowa. To skrzyżowanie jest bardzo 
niebezpieczne na zakrętach jest ono na wzniesieniu i przy tym skrzyżowaniu znajduje się 
plac, na którym gmina wybudowała świetlicę wiejską. Ponieważ działka nie jest za duża, 
gmina wystąpiła o to, abyśmy przy tej drodze powiatowej wykonali zatoczki dla 
samochodów, które mogłyby się tam zatrzymywać. Na tym skrzyżowaniu jest również 
przystanek autobusowy z jednej jak i drugiej strony. Stąd prośba o wprowadzenie tego 
zadania, które poprawiałoby bezpieczeństwo a mianowicie zrobienie peronów autobusowych, 
dwóch zatoczek postojowych dla tych samochodów, które będą przyjeżdżały do świetlicy. 
Poza tym potrzebny byłby tam chodnik do połączenia przystanku autobusowego ze świetlicą. 
260.000 złotych poszłyby na to zadanie.  

W gminie Zakrzew robi się także kawałek drogi w Taczowie łącznie z chodnikiem. 
Zdanie to nie zostało wykonane w poprzednim roku, było ono w planach, ale czekaliśmy aż 
gmina wykona zatokę przy szkole oraz pewne roboty z ciekiem wodnym. Fragment został 
wykonany, położona została pierwsza warstwa wyrównawcza, bez warstwy ścieralnej. 
Pieniądze z zeszłego roku zostały przeniesione na ten rok w kwocie 341.000 złotych. W tym 
roku ten odcinek zostanie wykonany. Przetarg został rozstrzygnięty i zostaje na tym zadaniu 
41.000 złotych, które przenosi się na inne cele.    
 Droga Jedlińsk - Bartodzieje – Łukawa – Głowaczów robiona jest w ramach 
schetynówki.  Z tej drogi zdejmuje się 200.000 złotych, ponieważ zadanie poszło w przetargu 
za kwotę mniejszą o 600.000 złotych, 300.000 złotych oddajemy Wojewodzie a 300.000 
złotych nam zostaje. Ale zdejmujemy 200.000 złotych dlatego, że 100.000 złotych będzie 
takim zabezpieczeniem na ewentualne roboty, które mogą wypaść. To jest duże zadanie i 
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może się różnie zdarzyć. Oczywiście, jak nie będzie trzeba, to te pieniądze gdzieś w budżecie 
będą zagospodarowane.   
 Na zadaniu Przytyk – Wawrzyszów będzie kwota 860.000 złotych. W przyszłym roku 
zostanie do wykonania niecały kilometr.  
Droga Makowiec – Rawica. Na tym zadaniu wcześniej było 350.000 złotych. Proponuje się 
zwiększyć środki o 200.000 złotych.  
Do drogi Wierzbica – Modrzejowice dodajemy 570.000 złotych. Jest to droga, która prowadzi 
z Modrzejowic, była ona budowana w ramach schetynówki. Wybudowany został  kawał drogi 
aż do Podsuliszki. Proponowaliśmy aby gmina Wierzbica dołożyła się i wtedy zwiększony 
zostałby zakres robót w ramach schetynówki, ale niestety wójt się nie zgodził. Teraz 
będziemy robić ten odcinek, ale już nie z taką dotacją Wojewody 50%, tylko niestety za nasze 
pieniądze. Będzie to odcinek od Modrzejowic w kierunku Wierzbicy. Przed granicą z 
Wierzbicą jest wykonane 3 km, potem jest na stawach odcinek w bardzo złym stanie. 
Dochodzimy do granicy z Wierzbicą i zaraz za tą granicą jest miejscowość Łączany i w tej 
wsi została połowa do wykonania. Teraz proponuje się dodać 570.000 złotych po to, żeby 
wykonać całość drogi w Łączanach.   

Do większości gmin, gdzie proponuje się zwiększenie środków na drogi dzwonił i 
rozmawiał z wójtami na temat dofinansowania. Na drogę w gminie Jastrzębia dajemy sporo 
pieniędzy, dlatego zaproponował pani Wójt, aby znalazła 100.000 czy 200.000 złotych. Pani 
Wójt miała podyskutować na ten temat ze sowimi radnymi. Oddzwoniła i poinformowała, że 
proponuje 50.000 złotych.     
Rozmawiał też z Burmistrzem Skaryszewa, który stwierdził że 100.000 złotych może 
dołożyć.  
Jeśli chodzi o gminę Wierzbica to Wójt zaproponował dofinansowanie w wysokości 150.000 
złotych.   
Wójt Gminy Kowala dofinansował zadanie drogowe w wysokości 350.000 złotych.   
Gmina Zakrzew dała 100.000 złotych. Gmina Przytyk 100.000 złotych. Gmina Wolanów 
dodała jeszcze 100.000 złotych do drogi Mniszek – Łaziska. I to są pieniądze już 
wprowadzone przez gminy.   
Dodał, że trzeba zrozumieć gminy, bo nie każda ma wolne środki, czy nadwyżkę.
 Stwierdził, że starali się jak najmniej wprowadzać nowych zadań i dofinansowywać 
zadania, które istnieją w budżecie i na które jest dokumentacja techniczna.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka odnośnie drogi Makowiec – Rawica stwierdził, że 
budowany jest już IV etap tej drogi i dołożenie do niej 200.000 złotych, przy złożeniu że 
Burmistrz dołoży 100.000 złotych, to nie będzie za wiele zrobione. Dodał, że należałoby te 
drogi, które są kontynuowane i jest już III czy IV etap, kończyć. Nie wie, czy za tę kwotę 
droga do Bogusławic zostanie zrobiona. Droga ta jest w stanie fatalnym. Poprosił o 
rozważenie możliwości zwiększenia kwoty na tę drogę.  
Dodał, że w ubiegłym roku był zrobiony duży odcinek drogi Modrzejowice – Wierzbica w 
ramach schetynówki, teraz po dołożeniu będzie 1.100.000 złotych, przy niewielkim 
zaangażowaniu gminy. Natomiast na  drodze w Makowcu, która też idzie od drogi krajowej 
do Zwolenia, na której jest duże natężenie ruchu, w sumie jest 550.000 złotych i gdyby od 
Burmistrza doszło 100.000 złotych to byłoby w sumie 650.000 złotych. Stwierdził, że 
należałoby zakończyć budowę drogi Makowiec – Rawica. Jeżeli nie, to może ją zrobić do 
Bogusławic. Zasugerował, aby w tym okręgu nie robić aż takiej dysproporcji między drogami 
Makowiec – Rawica a Modrzejowice – Wierzbica.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że jeżeli zwiększamy środki na jakiś 
odcinek drogowy, to on musi się kończyć z sensem. To nie jest tak, że dołożymy 100.000 
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złotych, to on zakończy się w jakimś logicznym ciągu. Trzeba byłoby zapytać o to dyrektor 
Chojnacką. Dodał, że są drogi takie jak Przytyk – Wawrzyszów, gdzie będzie X etap robiony 
i nie będzie ona skończona. Poza tym poinformował, że gmina Skaryszew była bardzo 
dowartościowana w zeszłym roku. Weszła tam bardzo duża droga, która kosztowała prawie 
4 mln złotych.  
Najgorsza sieć dróg powiatowych jest w gminie Wierzbica. One były zaniedbane z różnych 
powodów, ale między innymi ze złej współpracy gminy z powiatem. Ale nie możemy używać 
takich argumentów. Drogi powiatowe to jest nasz obowiązek. Typując drogi powinniśmy 
używać kryterium największej potrzeby ich poprawienia W drugiej kolejności dopiero 
powinniśmy brać pod uwagę, to czy wójt dodaje środki, czy nie. Oczywiście ważne jest żeby 
dodał i wtedy można zwiększyć zakres robót, ale to nie może być warunkowane tym, że jeden 
dodaje a drugi nie, bo w pewnym momencie bogaty wójt, czy burmistrz wybudowałby sobie 
wszystkie drogi powiatowe, bo stać byłoby go na dofinansowanie a biedny miałby te drogi 
byle jakie. Nie można tak podchodzić, musimy obiektywnie spoglądać na stan tych dróg. Jeśli 
chodzi o drogę w Łączanach to jest ona w okropnym stanie. Mało tego teraz ta wieś jest 
podzielona na połowę, bo połowa jest zrobiona. Jak dodamy te pieniądze to do końca wsi 
będzie droga zrobiona. Ta kwota musi zostać przynajmniej taka jaka jest. Gdybyśmy mieli 
więcej to poszlibyśmy w kierunku Modrzejowic.  
Droga Makowiec – Rawica zawsze była budowana jako druga inwestycja w Skaryszewie. 
Jako podstawowa inwestycja drogowa była budowana droga Modrzejowice – Wierzbica. 
W Skaryszewie były robione dwa zadania, ponieważ Burmistrza było stać, aby dorzucać się, 
co powodowało, że wprowadzaliśmy drugie zadanie z dużym udziałem pieniędzy Burmistrza.  
Stwierdził, że nie ma sensu zostawiać jakiegoś małego odcinka, ani robić małego odcinka, 
dlatego że małe odcinki kosztują bardzo dużo. Proponowane odcinki muszą mieć sensowne 
zakończenie.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Zarządu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzyli 
przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel pochodzi będą z wolnych środków na rachunku 
powiatu. 
             
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad - Informacja na temat zamiaru 
sprzedaży Gminie Iłża udziału nieruchomości stanowiącej własność powiatu radomskiego 
znajdującej się w Iłży przy ulicy Bodzentyńskiej 17 a będącej w użyczeniu SPZZOZ – Szpital 
w Iłży.   
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że Szpital w Iłży znajduje się w 
dwóch miejscach na ul. Dr Anki i na ul. Bodzentyńskiej. Na ulicy Bodzentyńskiej znajduje się 
niewielka działka o pow. 1723 m2 w gęstej zabudowie, gdzie przy ulicy nie ma żadnych 
miejsc parkingowych. Na tej działce znajduje się budynek, który ma 2185 m2 z czego 2/5 
należy do Iłży 874 m2. Budynek jest dwukondygnacyjny. Przypomniał, że podstawowa 
opieka zdrowotna została oddana łącznie z częścią majątku Gminie Iłża. Budynek został 
bardzo specyficznie podzielony. Na I piętrze jest dzielony w jednej części korytarza a na dole 
w innym miejscu. W naszej części znajduje się dyrekcja szpitala i rehabilitacja.  
Przypomniał, że w budżecie powiatu są zagwarantowane pieniądze na parkingi. Iłża wystąpiła 
do nas, aby razem z nimi zrobić ocieplenie tego budynku i remont dachu, bo robienie 
czegokolwiek bez naszego udziału jest bez sensu. W związku z tym zaczęli się zastanawiać 
i doszli do wniosku, że może należałoby się pozbyć tego budynku i przenieść dyrekcję 
i rehabilitację na ul. dr Anki. Są tam możliwości lokalowe, aby umieścić te wszystkie 
gabinety, które znajdowały się na Bodzentyńskiej.  
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Wicestarosta Radomski Leszek Margas dodał, że rozmawiają też o tym, aby Iłża dała czas 
rok, dwa lata na opuszczenie tych lokali, aż zaadoptujemy pomieszczenia przy Szpitalu.  
W szpitalu jest możliwość, aby tam gdzie był ZOL 20 łóżkowy przenieść rehabilitację. Na 
I piętrze nad nowym ZOL-em są pomieszczenia gdzie mogłaby się zmieścić administracja 
łącznie  dyrektorem.  
Poza tym na terenie Szpitala była pralnia i te pomieszczenia również byłyby do 
wykorzystania.  
Pieniądze ze sprzedaży naszej części na ulicy Bodzentyńskiej mogłyby zostać przeznaczone 
na remont i dostosowanie pomieszczeń do używalności.   
 
Członek Zarządu Marek Jarosz stwierdził, że w części budynku gdzie mieści się Szpital 
przy ulicy Bodzentyńskiej wymienione zostały tylko okna.  
     
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że jest to działanie logiczne, zasadne i trzeba 
w tym kierunku iść.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że oceniali, że koszt ocieplenia 
naszej części budynku jak również remont dachu w odpowiedniej części byłby w granicach 
300.000 złotych.  
Dodał, że rozmawiał z Burmistrzem na ten temat, który poddał temat na Komisjach i oni są 
otwarci na tę propozycję.  
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że Burmistrz musi wystąpić 
z wnioskiem, w którym wyraża chęć zakupu przedmiotowej nieruchomości. Następnie na 
podstawie tego pisma Wydział Geodezji składa wniosek na posiedzenie Zarządu z prośbą 
o wyrażenie zgody na sprzedaż tego gminie oraz na przeprowadzenie podstawowych 
czynności niezbędnych do przygotowania projektu uchwały na Radę Powiatu. Po decyzji 
Zarządu Wydział wysyła oferty do osób, które oszacują wartość nieruchomości. Mając te 
dokumenty przygotowują projekt uchwały Rady, w której będzie zapis w jakim trybie 
zostanie to przeprowadzone itp. Musi on stanąć na kolejnym posiedzeniu Zarządu, na którym 
Zarząd ją zaaprobuje i skieruje na sesję. Procedura zbywania majątku powiatu jest określona 
uchwałą Rady Powiatu. Najwcześniej projekt uchwały mógłby stanąć na sesji absolutoryjnej.   
 
Po przeprowadzonej dyskusji Członkowie Zarządu wyrazili zgodę na podjęcie działań 
w sprawie sprzedaży części nieruchomości znajdującej się Iłży przy ul. Bodzentyńskiej 17 
będącej w użytkowaniu SPZZOZ – Szpitala w Iłży.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poruszył sprawę modernizacji Szpitala w Pionkach.  
Poinformował, że modernizacja podzielona jest na trzy etapy; lewe skrzydło, prawe skrzydło 
i środek. I ten środek jest w zasadzie kluczem, żeby zacząć lewe, czy prawe skrzydło. Dzisiaj 
dyrektor Gawlik powiedział mu, że na samą budowlankę potrzebowałby około 1,6 – 1,7 mln 
złotych bez sprzętu, ze sprzętem, z pełnym wyposażeniem na bloki operacyjne około 5,4 mln 
złotych. Gdyby to zadanie zostało potraktowane jako dwuletnie to może warto by się było 
zastanowić i dać mu zielone światło, aby zrobił kosztorys inwestorski na tę środkową część 
i małymi krokami o tym szpitalu myśleć. Mówi o tym dlatego z RIT-u nie otrzymamy 
pieniędzy na kubaturę. Nie oczekuje na dzisiejszym posiedzeniu dyskusji ani też podjęcia 
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decyzji. Podnosi ten temat, bo jest ważny. Przypomniał, że modernizacja PUP była robiona 
w ciągu dwóch lat. W ramach harmonogramu wydatków rzeczowych wykonawca wiedział, że 
w danym roku może wykonać prace za 1 mln złotych a pozostała kwota jest przewidziana na 
rok przyszły. Gdyby Zarząd zgodził się z taką koncepcją, to może byłoby jakieś rozwiązanie, 
bo od problemu nie uciekną.   
 
Członek Zarządu Adam Siczek poruszył sprawę ratownictwa medycznego. Stwierdził, że 
nie może być tak, że na poważną kolizję drogową przyjeżdża karetka z Jedlni czy z Pionek 
bez lekarza, bez sprzętu. I dopiero po pół godzinie przyjeżdża ze sprzętem lekarz i może 
reanimować, ale czasami jest już za późno. Stwierdził, że cały czas będzie krytykował osobę, 
która zarządza tymi karetkami, bo przyjeżdżają osoby nieprzygotowane, bez odpowiedniego 
sprzętu. Karetki wysyła jednostka 112. Należy to zmienić bo to jest zarządzane w sposób 
nieprawidłowy.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że problem polega na tym, że przy tak 
ruchliwej trasie w Goździe nie ma punktu postojowego ani jednej karetki, tak jak jest np. 
w Zakrzewie.     
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk stwierdził, że można przygotować wystąpienie 
w tej sprawie do Wojewody, że była ta sprawa rozważana na posiedzeniu Zarządu że jest 
dużo uwag z strony mieszkańców które mówią o niezbyt dobrym funkcjonowaniu tej służby.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 9 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1445. 
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